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§ 18   

Övriga frågor 

Klara Lidman (MP) informerade från Kattrumpstullens 

förtroenderåd. En positiv utveckling av verksamheten har skett 

under KOSMOS ledning.  

 

Fortfarande kvarstår dock vissa brister. Personalomsättningen 

fortfarande relativt hög men rekrytering pågår av personal. En 

plan är upprättad för pedagogiska måltider. 

 

Något som rådet uppmärksammat är att de brukare som får plats 

i boendet är i sämre skick när de väl kommer till boendet. En del 

är undernärda och boendetiden blir oftast kort då brukaren 

avlider. 

 

Malin Björk (C) kompletterade informationen från 

Kattrumpstullen med att KOSMO arbetar metodiskt med att 

utveckla och driva verksamheten. Ledningen arbetar aktivt med 

kontaktmannaskap för brukarna, teamledare ska finnas på varje 

våningsplan och en helt ny modell har tagits fram för hur 

aktiviteter ska erbjudas till de boende. 

 

Avdelningschef Marianne Snell ska återkomma till nämnden 

med information om Stockholms stad har en hårdare bedömning 

än riket i övrigt vad gäller beviljande av plats i vård- och 

omsorgsboende. 

 

Birgit Marklund Beijer (S) framförde ett tack till förvaltningen 

vad gäller framtagandet av enheternas verksamhetsplaner för år 

2015. Enheterna har gjort ett mycket bra arbete. 
 
 
 
 
 
 


